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Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.20.1.2025.KW/3 

Protokół Nr 63/2025 
z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 23 maja 2025 r. 
w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:05, zakończenie o godz. 12:19 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Stalowowolski – Janusz Zarzeczny 
 Wicestarosta Stalowowolski – Stanisław Sobieraj 
 Członkowie Zarządu: Aldona Bilska – Kokosińska, Leokadia Gugała, Grzegorz Idec 

Osoby z głosem doradczym: 

 Krzysztof Żminda – Sekretarz Powiatu 
 Iwona Kozioł – Skarbnik Powiatu  
 Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi (w zastępstwie Ewelina Gul, Główny specjalista Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi) 

 Wojciech Chodorek– Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego   

Osoby zaproszone: 

 Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 
 Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji 
 Grzegorz Janiec – Naczelnik Wydziału Architektoniczno – Budowlanego 
 Piotr Fonfara  - Z-ca Dyrektora ds. Finansowych Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na 2025 rok. 

4. Informacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego  
Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli dotycząca spłaty kredytów za I kwartał 2025 roku. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia promesy dofinansowania 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowemu Szpitalowi 
Specjalistycznemu w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1008R  Modliborzyce – 
Rzeczyca Długa. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont sali lekcyjnej 
I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli. 

8. Opinia dotycząca sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Brandwica – 
Jastkowice. 
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9. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie 
zwolnienia z opłaty za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej jednego wychowanka bursy - 
zawodnika Stali Stalowa Wola Piłkarskiej Spółki Akcyjnej. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wydania opinii do uzyskania decyzji  
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: ,,Budowa drogi gminnej od km  0+98,70 do km  
0+535,40 łączącej istniejące drogi ul. Przyszowską i drogę nr 1” w ramach zadania:  ,,Zaprojektowanie  
i budowa układu dróg gminnych komunikacyjnych istniejącą strefę przemysłową z terenami 
Strategicznego Parku Inwestycyjnego w Stalowej Woli. 

11. Wniosek Wiceprezesa Aeroklubu Stalowowolskiego w sprawie przyznania dofinansowania  
na realizację zadania publicznego w dziedzinie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego pn. „Lotniczy 
Dzień Dziecka”. 

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia Raportu o stanie Powiatu 
Stalowowolskiego za rok 2024. 

13. Przyjęcie planu finansowego Zakładu Pielęgnacyjo – Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli na 2025 rok. 

14. Przyjęcie raportu o sytuacji Ekonomiczno – Finansowej Zakładu Pielęgnacyjo – Opiekuńczego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za  2024 rok. 

15. Wniosek Zespołu Szkół nr 1  w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania obozu dla klas policyjnych. 

16. Zatwierdzenie skonsolidowanego bilansu Powiatu Stalowowolskiego sporządzonego na dzień  
31 grudnia 2024 roku. 

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 
na 2025 rok.  

18. Przyjęcie protokołu Nr 62/2025 z dnia 15 maja 2025 r. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

         Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny otworzył 63. posiedzenie Zarządu Powiatu, następnie  
na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem porządku obrad. Głosy: 
za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Przyjęcie planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na 2025 rok. 

Plan finansowy Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego 
Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na 2025 rok omówił Piotr Fonfara, Z-ca Dyrektora ds. Finansowych 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  
w Stalowej Woli, następnie Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia,  
czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane.  

Zarząd Powiatu przyjął plan finansowy Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na 2025 rok. 

Ad. 4. Informacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego  
Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli dotycząca spłaty kredytów za I kwartał 2025 roku. 
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Piotr Fonfara, Z-ca Dyrektora ds. Finansowych Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli omówił Informację Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 
dotycząca spłaty kredytów za I kwartał 2025 roku. 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem Samodzielnego Powiatowego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli dotyczącym spłaty kredytów na dzień  
31 marca 2025 roku. 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia promesy dofinansowania 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowemu Szpitalowi 
Specjalistycznemu w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia promesy dofinansowania Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi 
Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowemu Szpitalowi Specjalistycznemu w Stalowej Woli omówił Piotr Fonfara, 
Z-ca Dyrektora ds. Finansowych Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego 
Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 63/351/2025 w sprawie udzielenia promesy dofinansowania 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowemu Szpitalowi Specjalistycznemu  
w Stalowej Woli. 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1008R  Modliborzyce – Rzeczyca 
Długa. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Aleksandra Stróż poinformowała, że w związku  
z przebudową drogi nr 1008R Modliborzyce – Rzeczyca Długa przewiduje się pozyskanie z rozbiórki kostkę 
brukową. Gmina Radomyśl nad Sanem zwróciła się z prośbą o nieodpłatne jej przekazanie w ilości ok. 1100 m2. 
Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu przychyla się do prośby Gminy Radomyśl nad Sanem. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 63/352/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 
materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1008R  Modliborzyce – Rzeczyca Długa. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont sali 
lekcyjnej I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu wyjaśniła, że Dyrektor I Liceum 
Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na adaptacje 
sali lekcyjnej na trzy odrębne sale, które będą wykorzystywane jako pomieszczenia dla specjalistów (psycholog, 
pedagog, pedagog specjalny). Obecnie na stanowiskach specjalistów jest zatrudnione 4 osoby dla których 
przeznaczone jest jedno pomieszczenie, co powoduje duże utrudnienia w pracy indywidualnej z uczniami, a zajęcia 
prowadzone są w pomieszczeniach biblioteki szkolnej. Na wyżej wymienione prace został wykonany kosztorys  
na kwotę ok. 30 000 zł. Dyrektor nie posiada w swoim budżecie środków na powyższe prace, dlatego zawnioskował 
również o zabezpieczenie środków na realizację zadania. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 63/353/2025 w sprawie wyrażenia zgody na remont sali lekcyjnej  
I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli.. 

Ad. 8. Opinia dotycząca sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji 
Brandwica – Jastkowice. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Aleksandra Stróż poinformowała, że wpłynął 
wniosek do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na zakup ogrodzenia z przęseł stalowych o długości około  
14 m z działek o nr ew. 371/1 i 387/3, które stało się własnością Powiatu na podstawie decyzji o zezwoleniu 
na realizację inwestycji drogowej tj. rozbudowy drogi powiatowej nr 1020R Brandwica - Jastkowice. Jeżeli 
odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną odsprzedane poprzedniemu właścicielowi, trudno będzie znaleźć 
innych zainteresowanych nabywców i zostaną sprzedane po cenie złomu co jest nieekonomiczne. Dlatego 
najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych elementów ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu i wyraził zgodę na sprzedaż 
ogrodzenia z przęseł stalowych o długości ok. 14 m (poprzedniemu właścicielowi) z działek o nr ew. 371/1 i 387/3, które 
stało się własnością Powiatu na podstawie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, tj. rozbudowy drogi 
powiatowej nr 1020R Brandwica – Jastkowice za kwotę 700 zł brutto. 

Ad. 9. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie 
zwolnienia z opłaty za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej jednego wychowanka bursy - 
zawodnika Stali Stalowa Wola Piłkarskiej Spółki Akcyjnej. 

Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji omówiła wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-
Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z opłaty za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej 
jednego wychowanka bursy - zawodnika Stali Stalowa Wola Piłkarskiej Spółki Akcyjnej. Następnie Starosta 
Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-
Wychowawczych w Stalowej Woli i zadecydował zwolnić w całości jednego wychowanka bursy - zawodnika Stali 
Stalowa Wola Piłkarskiej Spółki Akcyjnej Szymona Madeja, ucznia klasy III Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 
Sikorskiego w Stalowej Woli z opłat za zakwaterowanie w Bursie Międzyszkolnej w miesiącu czerwcu. 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wydania opinii do uzyskania decyzji  
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: ,,Budowa drogi gminnej od km  0+98,70 do km  
0+535,40 łączącej istniejące drogi ul. Przyszowską i drogę nr 1” w ramach zadania:  ,,Zaprojektowanie 
i budowa układu dróg gminnych komunikacyjnych istniejącą strefę przemysłową z terenami 
Strategicznego Parku Inwestycyjnego w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówił Grzegorz Janiec Naczelnik Wydziału Architektoniczno – Budowlanego, następnie 
Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem projektu uchwały. Głosy: za – 5, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę 63/354/2025 w sprawie wydania opinii do uzyskania decyzji o zezwoleniu 
na realizację inwestycji drogowej pn.: ,,Budowa drogi gminnej od km  0+98,70 do km  0+535,40 łączącej istniejące drogi 
ul. Przyszowską i drogę nr 1” w ramach zadania:  ,,Zaprojektowanie i budowa układu dróg gminnych komunikacyjnych 
istniejącą strefę przemysłową z terenami Strategicznego Parku Inwestycyjnego w Stalowej Woli. 

Ad. 11. Wniosek Wiceprezesa Aeroklubu Stalowowolskiego w sprawie przyznania dofinansowania na 
realizację zadania publicznego w dziedzinie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego pn. „Lotniczy 
Dzień Dziecka”. 
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Ewelina Gul, Główny specjalista Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi poinformowała, że Wiceprezes Aeroklubu Stalowowolskiego zwrócił się z wnioskiem w sprawie 
przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego w dziedzinie kultury i ochrony dziedzictwa 
narodowego pn. „Lotniczy Dzień Dziecka”.  Wydarzenie zaplanowano na dzień 1 czerwca 2025 r. (niedziela) w godz. 
11:00 – 22:00 na terenie lotniska w Turbi. Planowane są konkurencje na wesoło dla dzieci i całych rodzin, na scenie 
plenerowej wystąpią dzieci z Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleszanach oraz zespoły Miejskiego Domu Kultury  
w Stalowej Woli. Planowana jest także zabawa z Dj – muzyka dla najmłodszych. Wystąpią takie zespoły  
jak: Vester, Saper Band, Modelinka i Model MT. Dodatkowe atrakcje towarzyszące przez cały dzień to: lot balonem 
na uwięzi (bezpłatny), loty zapoznawcze szybowcem, loty widokowe śmigłowce, strefa gastronomiczna, 
dmuchańce dla dzieci. Ewelina Gul wyjaśniła także, że Lotniczy Dzień Dziecka jest częścią dużego wydarzenia  
pn. „Weekendowy Dzień Dziecka”, zaplanowanego w dniach 31 maja (Stalowa Wola) – 1 czerwca (Turbia) z myślą 
o najmłodszych mieszkańcach powiatu stalowowolskiego, w organizację którego zaangażowały się Gmina Stalowa 
Wola i Zaleszany oraz wiele instytucji i stowarzyszeń. Głównymi organizatorami są: Sport i Rekreacja Stalowa Wola 
Sp. z o. o. oraz Aeroklub Stalowowolski. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 5, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Wiceprezesa Aeroklubu Stalowowolskiego w sprawie 
przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego w dziedzinie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego 
pn. „Lotniczy Dzień Dziecka”. Zarząd przyznał dofinansowanie na realizację w/w zadania w wysokości 3 100 zł 
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów zakupu nagród oraz na pokrycie kosztów wynajmu profesjonalnej firmy 
ochroniarskiej w związku z organizacją koncertów. Rozliczenie zadania nastąpi w ramach środków finansowych  
ujętych w budżecie powiatu na 2025 rok,  dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego rozdz. 92105 Pozostałe 
zadania  w zakresie kultury – Harmonogram Imprez Kulturalnych poz. 17 rezerwa. 

Ad.12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia Raportu o stanie Powiatu 
Stalowowolskiego za rok 2024. 

Ewelina Gul, Główny specjalista Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi omówiła projekt uchwały, następnie Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził 
głosowanie za przyjęciem. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 63/3555/2025 w sprawie przyjęcia Raportu o stanie Powiatu 
Stalowowolskiego za rok 2024. 

Ad. 13. Przyjęcie planu finansowego Zakładu Pielęgnacyjo – Opiekuńczego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli na 2025 rok. 

Iwona Kozioł, Skarbnik Powiatu omówiła planu finansowego Zakładu Pielęgnacyjo – Opiekuńczego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli na 2025 rok. 

Zarząd Powiatu przyjął plan finansowy Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli na 2025 r. 

Ad. 14. Przyjęcie raportu o sytuacji Ekonomiczno – Finansowej Zakładu Pielęgnacyjo – Opiekuńczego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za  2024 rok.  

Raport o sytuacji Ekonomiczno – Finansowej Zakładu Pielęgnacyjo – Opiekuńczego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za  2024 rok omówiła Iwona Kozioł, Skarbnik Powiatu.  

Zarząd Powiatu przyjął raport o sytuacji Ekonomiczno – Finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-
Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2024 r. 

Ad.15. Wniosek Zespołu Szkół nr 1 w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania obozu dla klas 
policyjnych. 

Iwona Kozioł, Skarbnik Powiatu omówiła wniosek Zespołu Szkół nr 1 w Stalowej Woli w sprawie 
dofinansowania obozu dla klas policyjnych, następnie Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził 
głosowanie. Głosy: za – 0, przeciw –5, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Zespołu Szkół nr 1 w Stalowej Woli i nie wyraził zgody  
na dofinansowanie organizacji obozu dla klas policyjnych.   



 

6 
 

Ad. 16. Zatwierdzenie skonsolidowanego bilansu Powiatu Stalowowolskiego sporządzonego na dzień 
31 grudnia 2024 roku. 

Iwona Kozioł, Skarbnik Powiatu omówiła skonsolidowany bilans Powiatu Stalowowolskiego 
sporządzonego na dzień 31 grudnia 2024 roku. 

Zarząd Powiatu zatwierdził skonsolidowany bilans Powiat Stalowowolskiego sporządzony na dzień  
31 grudnia 2024 r. 

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Stalowowolskiego na 2025 rok.  

Projekt uchwały omówiła Iwona Kozioł, Skarbnik Powiatu, następnie Starosta Stalowowolski Janusz 
Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 63/356/2025 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Stalowowolskiego na 2025 rok. 

Ad. 18. Przyjęcie protokołu Nr 62/2025 z dnia 15 maja 2025 r. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi 
dotyczące protokołu Nr 62/2025 z dnia 15 maja 2025 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Starosta zarządził 
głosowanie za przyjęciem protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 63/2025 z dnia 15 maja 2025 r. został przyjęty. 

Ad. 19. Wolne wnioski.   

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda poinformował członków Zarządu, że kolejne posiedzenie 
zaplanowanie jest na dzień 2 czerwca 2025 r., tj. poniedziałek.  

Członek Zarządu Leokadia Gugała zaprosiła członków Zarządu i przybyłych gości na uroczystość 70 – lecia 
powstania pomnika Adama Mickiewicza w Rzeczycy Okrągłej. Uroczystość odbędzie się dnia 5 czerwca 2025 r.  
o godz. 11,00.  Leokadia Gugała poinformowała, że pomnik został wzniesiony w 1955,w setną rocznicę 
śmierci Adama Mickiewicza. 

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia.  

 Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołowała:   

Katarzyna Wilk - Mozgawa                                                                                                   

 

                               Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 
 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Adam_Mickiewicz

